
Vyhodnotenie činnosti športového referátu za mesiac apríl a máj 2023. 

 

MČ Bratislava-Rača prostredníctvom športového referátu zorganizovala nasledovné akcie : 

Dôvera CUP - školský pohár –  

21. apríla sa uskutočnilo  v športovom areáli na Tbiliskej okresné kolo futbalového turnaja pre 

žiakov základných škôl r. nar.  2010 a mladší. Do okresného kola sa prebojovala ZŠ Tbiliská 

a Spojená škola De la Salle. Spojená škola obsadila na turnaji druhé miesto a podarilo sa jej 

postúpiť do krajského kola. 

12. ročník Račiansky polmaratón, Račianska desiatka. 

12. ročník, najvýznamnejších bežeckých pretekov prešiel zmenami, nakoľko sa štart a cieľ 

pretekov presunul z amfiteátra do priestorov športového areálu Tbiliská. Trať sa tým pádom 

tiež zmenila. Na zmenu trasy a priestorov štartu sme dostali pozitívne komentáre od 

zúčastnených. V hlavných kategóriách sa na štart postavilo 270 bežcov. Najviac nás však potešil 

nárast účastníkov detských behov, keďže sa preteku zúčastnilo okolo 150 detí. Sme nesmierne 

radi, že 12. ročník, ktorý sa uskutočnil 22. apríla sa vydaril, nakoľko nám chodia samé pozitívne 

hodnotenia a komentáre na soc. sieťach.   

11. ročník račianska cykločasovka – Memoriál Rafaela Krampla 

1. mája sa uskutočnili tradičné cyklistické preteky so štartom v priestoroch amfiteátra a cieľom 

na Bielom kríži. Preteku sa zúčastnilo 140 cyklistov z celého Slovenska. Organizačne boli 

preteky opäť zvládnuté na vysokej úrovni a sme radi, že si na našom podujatí zasúťažia aj rodiny 

s deťmi. 

 

Plánované športové podujatia v mesiaci Jún: 

2. júna – stolnotenisový turnaj o pohár Starostu – turnaj sa uskutoční v hale SSTZ na 

Černockého ulici. 

6. júna Medziškolská športová olympiáda – olympiáda pre žiakov základných škôl sa uskutoční 

v športovom areáli na Tbiliskej ulici. 

Seniorská olympiáda- v priestoroch amfitátra. Termín sa ešte upresní 

 

Športový referát prihlásil MČ Bratislava-rača do súťaže o Kaufland park. Športovisko by sa malo 

umiestniť v priestoroch Kúpaliska Zbojníčka. 

Na základe narastania ničenia prvkov na Sklabinskej, bola absolvovaná prehliadka 

s dodávateľom kamerového systému, navrhnuté riešenie a čaká sa na cenovú ponuku  

 

Vypracoval : Mgr. Marek Porvazník 


